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Na osnovu Clana 187 Poslovnika SkupStine Crne Gore, ministru sporta Nikoli

Janovicu, postavljam sljedede

POSLANICKO PITANJE:

PogtO|Vaiu ministre.
Da li se radovi na Zapadnoj tribini stadiona Sutjeske odvijaju predvidjenom
dinamikom i kada ce biti zavrseni?

Obrazlozenje:

Januara mjeseca ove godine zapoceta je rekonstrukcija Zapadne tribine stadiona, po
najvecim standardima FIFA.Ovim bi Niksic obnovio nekadasnju sportsku
slavuiPored bazena koji je radjen po strogim standardima Olimpijskog komiteta,
rukometne sale I obnovljenog stadiona, Niksic ce u buducnosti biti domacin
prestiznim svjetskim sportskim timovima.

Opstina Niksic je uradila projekat, tako da ocekujemo da cemo imati jednu zaista
sjajnu tribinu, sa 3200 mjesta, I sa svim onim sto je neophodno da bi se dobili
sertifikati od Evropske fudbalske federacije.

Niksic, a i cijela cmogorska javnost sigumo jedva ceka sportske spektakle na
stadionu Sutjeske.
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Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanice Nade Nenezic

Poslanica Nada Nenezic postavila je minlstru sporta i mladih NIkoli Janovicu, za
Sedmu - posebnu sjednicu Prvog redovnog (prcljecnjeg) zasijedanja, sazvanu Zc 22.
jul 2020. godine, sljedece

POSLANICKO PITANJE

„Postovani ministre,
Da 11 se radovi na Zapadnoj tribini stadiona Sutjeske odvijaju predvidenom dinami
i kada ce biti zavrseni?"

kom

Obrazlozenje:
Januara mjeseca ove godine zapoceta je rekonstrukcija Zapadne triblne stadiona, po
najvecim standardima FIFA. Ovim bi Niksic obnovio nekadasnju sportsku slavu. Pored
bazena koji je raden po strogim standardima Olimpijskog komiteta, rukometne sale i
obnovljenog stadiona, Niksic ce u buducnosti biti domacin prestiznim svjetskim
sportskim timovima. ^ _ I .
Opstlna Niksic je uradila projekat, tako da ocekujemo da cemo imati jednu zaista sjajnu
tribinu, sa 3200 mjesta. i sa svim onim §to je neophodno da bi se dobili sertifikati od
Evropske fudbalske federacije. !
Niksic, a i cijela crnogorska javnost sigurno jedva ceka sportske spektakle na stadionu
Sutjeske. ' i



U skladu sa clanom 191 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Ministarstvo sporta i mladih
daje sljedeci ': ~ t ' ~

ODGOVOR

Postovana poslanice Nenezic,

Prije svega hvala Vam na postavljenom pitanju kojim ste iskazali interesovanje za vrlo
vazan segment sportske oblasti, a to je sportska infrastruktura.

i

Kada je rijec o rekonstrukciji Zapadne tribine stadiona FK "Sutjeska", podsjeticu [Vas
da je u pitanju projekat koji se realizuje shodno ugovoru zakljucenim izmedu Vlade
Crne Gore, odnosno Uprave javnih radova, Opstine Niksic i Fudbalskog saveza Crne
Gore. !
Nakon zavrsene tenderske procedure, Uprava javnih radova je pocetkom godine
zakljucila Ugovor za izvodenje radova u vrljednosti od 4.587.341,92 eura, rok za
izvodenje radova je 12 mjeseci od dana uvodenja izvodaca u posao, odnosno januar
2021. godine.
Prema projektu, rekonstruisani objekat ce se sastojati od prlzemlja i tri sprata i imace
prostorije za sluzbene predstavnike, sportiste, medije, gledaoce i VIP gledaoce,
prostorije za upravu, poslovne prostore, restorane, ekonomske i tehnicke sadrzaje.
Kapacitet buducih tribina bice 3.233 gledalaca. Kao sto ste u obrazlozenju V^seg
pitanja konstatovali, rijec je o projektu koji je uraden u skiadu sa tehnickim
preporukama i zahtjevima koje propisuje pravilnik UEFA-a. |
Vrijednost do sada izvedenih radova je oko 700.000 eura i, kako sam od strane Uprave
javnih radova informisan, radovi se odvijaju u skladu sa predvidenom dinamikom.
Niksic je iznjedrio velikane crnogorskog sporta i zato zasluzuje da kroz realizaciju
navedenog projekta dobije moderan stadion, koji mu garantuje da ce biti dostojan
domacin prestiznih fudbalsklh utakmica.

Osim navedenog, istakao bih da je Ministarstvo sporta i mladih za protekle cetiri
godine. tj. od svog osnivanja podrzalo realizaciju cak 60 projekata izgradnje,
rekonstrukcije, adaptacije i opremanja sportskih objekata. za sta je iz tekuceg
budzeta ovog organa opredijeljeno preko 2 miliona eura. Na ovaj nacin znacajno su
unaprijedeni usiovi za bavljenje sportom i sportsko-rekreativnim aktivnostima u skoro
svim crnogorskim opstinama, a neke od njih su na ovaj nacin po prvi put doblie vazne
sportske objekte i mjesta za druzenje, vjezbanje I razvoj sportskih talenata. O znacaju
navedenih sportskih sadrzaja najbolje govori podatak da Iste koristi preko 300
sportskih klubova i oko 30 000 gradana.

Moram napomenuti da smo, osim ulaganja u razvoj sportske infrastrukture, vrijedno
radili i na unaprijedenju svih ostalih segmenata sporta. Realizovali zahtjevan prpces
preregistracije sportskih saveza i klubova, cime smo konacno izbrisali fiktivne
sportske organizacije iz sistema sporta. Kada je rijec o vrhunskom sportu, za
realizaciju aktivnosti COK-a. POK-a i nacionalnih sportskih saveza, od osnivanja
Ministarstva izdvojeno je preko 16 miliona eura. Time je, izmedu ostalog, nasim
sportistima omoguceno da reprezentuju Crnu Goru na preko dvije hiljade
medunarodnih takmicenja. Briga o sportistima stavljena je u prvi plan, pa je tako iz
budzeta Ministarstva sporta i mladih do sada stipendirano oko 800 sportista u iznosu
od priblizno million eura. Novim zakonom o sportu znacajno je unaprijeden segment
nagradlvanja sportista za ostvarene rezultate na najznacajnijim sportskim



"takmicenjima, pa tako danas imamo najvece premije u regionu. SJim u vezi nasim
sportistima je, po osnovu ostvarenih rezultata, u protekle cetiri godjne u vidu premija
isplaceno preko 400.000 eura.
Jedini smo u okruzenju osmislili i uveli sistem djecijeg sporta, koji podrazumijeva
pomoc drzave roditeljima kroz subvencioniranje clanarina za djecu koja se bave
sportom u okviru sportskih klubova. Na taj nacin sport ce za vise hiljada djece u Crnoj
Gori biti dostupniji. Raduje me cinjenica da je za zajednicku reaiizaciju ovog projekta
zainteresovanost iskazalo oko 100 sportskih klubova, koji su prijavili ucesce preko
3000 djece, a od septembra oceujemo i znacajno povecanje ovog broja. 0|Sim
navedenog, u cilju unapredenja i unifikacije procesa i standarda u utvrdivanju
zdravstvene sposobnosti sportista, osnovali smo posebnu zdravstvenu ustanoyu -
Zavod za sportsku medicinu. !

Sve prethodno navedeno jasno govori o konkretnim rezultatima koje je Ministarstvo
sporta I mladih odnosno Vlada Crne Gore postigla na planu unaprijedenja sporta u
nasoj drzavi. Navedenom dinamikom nastavicemo i u narednom periodu, kako bi
crnogorskim sportistima, koji pronose slavu nase zemlje u svijetu, omogucili adekvatan
ambijent za rad, vrijedan njihovih rezultata.
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